
 1 

Protokół z XVIII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 15 czerwca 2020 roku  

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18.05 – 19.51 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wniosek o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu projektów uchwał: 

 w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu w Zespole Szkół 
Elektrycznych nr 1 ul. Kamieńskiego 49 w Krakowie (druk nr 184). W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu z 
działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu w Zespole Szkół 
Odzieżowych nr 1 przy ul. Cechowej 57 w Krakowie (druk nr 185). W dyskusji głos 
zabrała Radna Krystyna Gawrysiak. Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła 
wniosek stosunkiem głosów 16 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. Przewodniczący 
Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt b przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 w Krakowie (druk nr 
186). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt c 
przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Przebudowa skrzyżowania ulic 
Kamieńskiego/Malborskiej w Krakowie” (druk nr 187). W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt d przy Sprawozdaniu z 
działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 183) – projekt Zarządu. 
4) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Elektrycznych nr 1 ul. Kamieńskiego 49 w Krakowie (druk nr 184) 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Odzieżowych nr 1 przy ul. Cechowej 57 w Krakowie (druk nr 185) 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Ogólnokształcących Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 
w Krakowie (druk nr 186) 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 
skrzyżowania ulic Kamieńskiego/Malborskiej w Krakowie” (druk nr 187). 

5) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
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6) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
14) Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
15) Oświadczenia i komunikaty. 
16) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 183) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Zarządu oraz zaprezentował autopoprawkę. Następnie 
w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XVIII/176/2020 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 15 czerwca 2020 roku. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją, omówiła sprawy związane m.in. z uspokojeniem ruchu w 
ul. Cechowej i budową ul. Nazaretańskiej oraz przygotowała projekty uchwał. 
W sprawie uspokojenia ruchu w ul. Cechowej głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Krystyna 
Gawrysiak, Janusz Banaś, Kazimierz Bożek, Zofia Grzybczyk, Marcin Burek. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Elektrycznych nr 1 ul. Kamieńskiego 49 w Krakowie (druk nr 184) 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/177/2020 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 15 czerwca 2020 
roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Odzieżowych nr 1 przy ul. Cechowej 57 w Krakowie (druk nr 185) 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w 
której głos zabrał Radny Mariusz Mleczko. Następnie Rada przystąpiła do głosowania 
nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 12 głosów „za”, 1 - 
„przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr XVIII/178/2020 Rady Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie z dnia 15 czerwca 2020 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
w Zespole Szkół Ogólnokształcących Integracyjnych nr 7 przy ul. Czarnogórskiej 14 
w Krakowie (druk nr 186) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący 
Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Mariusz Mleczko, Kazimierz 
Bożek, Janusz Banaś, Marek Kubla, Urszula Żuradzka, Marcin Burek, Maciej 
Wojtczak. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 10 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 5 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XVIII/179/2020 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
15 czerwca 2020 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 
skrzyżowania ulic Kamieńskiego/Malborskiej w Krakowie” (druk nr 187) przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos 
zabrali Radni: Krzysztof Kot, Marek Kubla, Urszula Żuradzka, Kazimierz Bożek, 
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Krzysztof Stanek. Radny Krzysztof Kot zgłosił poprawkę do projektu uchwały. W 
dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Maciej Wojtczak, Krzysztof Stanek, Mariusz 
Mleczko. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną poprawką, którą 
przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XVIII/180/2020 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
15 czerwca 2020 roku. 
 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją, poruszono m.in. sprawę zakłócania porządku w 
rejonie ul. Witosa oraz zagrożenia bezpieczeństwa spowodowanego przyczepą 
pozostawioną w rejonie ul. Tuchowskiej.  
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawił Członek Komisji 
Mariusz Mleczko. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek 
Kubla. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą 
m.in. programu współpracy z ngo. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. W związku z nieobecnością 
Przewodniczącego Komisji głos zabrała Radna Zofia Filipowicz, która poruszyła kwestię 
Nagrody w Dziedzinie Kultury oraz wznowienia wydania „Kapliczek”. Głos w tej sprawie 
zabrał Radny Krzysztof Stanek i redaktor Krzysztof Duliński. Radna Zofia Filipowicz 
poinformowała również o nawiązaniu współpracy Stowarzyszenia Przyjaciół Woli Duchackiej 
z hotelem przy ul. Malborskiej w celu promowania naszej dzielnicy wśród przyjezdnych. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił Członek 
Komisji Marek Kubla. W czasie posiedzenia komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. W posiedzeniu uczestniczył również prezes KS Armatura, który przedstawił 
problemy klubu. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją.  
W punkcie tym Przewodniczący Kazimierz Bożek poinformował o planowanych wyjazdach 
dla osób niepełnosprawnych oraz o przekazanych przez Radę Krakowskich Seniorów 
maseczkach dla osób starszych. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. wycinki drzew. 
W punkcie tym Radny Marek Kubla zapytał o spotkanie w spr. Parku Kurdwanów. 
Przewodnicząca Komisji udzieliła odpowiedzi. 
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Ad. 14. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z XVII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 15. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Kazimierz Bożek przypomniał, żeby Komisje zwoływane były 
w odpowiednich odstępach czasowych. Przewodniczący zwrócił też uwagę, ze kolejna 
sesja odbywa się już 13 lipca i poprosił, aby komisje, zwłaszcza przygotowujące projekty 
uchwał, odbyły się odpowiednio wcześniej.  

 Przewodniczący Rady poruszył kwestię organizacji posiedzeń i obecności Radnych. 
Głos w tej sprawie zabrali Radni: Krystyna Gawrysiak, Janusz Banaś. 

 Przewodniczący Kazimierz Bożek poprosił o kolportaż gazety Kurier. Głos zabrała 
Radna Krystyna Gawrysiak. 

 Radny Mariusz Mleczko powrócił do kwestii posiedzeń Komisji. Głos w dyskusji zabrali 
Radni: Zofia Filipowicz, Urszula Mroczek-Gula, Urszula Żuradzka, Krzysztof Stanek. 

 Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 1 lipca 2020 r.  godz. 17.30 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 1 lipca 2020 r. godz. 18.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  1 lipca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 7 lipca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja Mieszkaniowa 2 lipca 2020 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 2 lipca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja Rewizyjna 2 lipca 2020 r.  godz. 17.30 
Komisja Sportu i Rekreacji 7 lipca 2020 r.  godz. 17.30 

 Radna Zofia Filipowicz zaproponowała, aby kwestia obecności na posiedzeniach była 
omówiona jako pierwszy punkt na kolejnej sesji. 

 
Ad. 16. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19.51 zamknął obrady XVIII sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
  


